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VOOR ALLE ÉCHTE NEDERLANDERS!
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Onze oproep is dan ook: fix de opvangcrisis. De politieke onwil
om de opvang voor asielzoekers en migranten te regelen is
tenenkrommend. Nederland heeft niet te maken met een grote
instroom asielzoekers, maar er is jarenlang bezuinigd op goede
opvang. 

Het Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) en de
Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND) zijn
ondergefinancierd en moeten meer geld krijgen. Ook is er een
grote opstopping van het uitgeven van BSN-nummers,
waardoor asielzoekers geen bankrekening kunnen aanvragen.
Dit zorgt er ook voor dat ze niet kunnen werken, als ze dat al
mogen. Want volgens onze wetgeving mag een asielzoeker maar
de helft van een jaar werken. 

Laten we in heel Nederland de schouders eronder zetten om
echte problemen op te lossen, inclusief die van de asielzoeker
die in slechte omstandigheden wordt opgevangen en de
jongvolwassene die geen huis kan krijgen. Laten we kwetsbare
groepen niet tegen elkaar uitspelen, maar de politiek ter
verantwoording roepen voor hun keuzes. Zo maken we
Nederland écht weer beter.

PerspectieF, CU-jongeren

Ondanks grondige pogingen om weer grip te krijgen op het
migratienieuws, blijft de instroom ongeremd. Er blijven
dagelijks nieuwsberichten van totaal ridicule aard onze media
binnenstromen, voornamelijk veroorzaakt door onze Minister
van Asiel en Migratie: Marjolein Faber. 

Het doel van de Fabertjeskrant is tweeledig. Allereerst willen
wij een medium creëren waar niet de migrant, maar Minister
Faber en haar partij, de PVV, worden afgerekend op de
zondebokpolitiek die zij voeren. Daarbij hopen we dat door het
bundelen van de nieuwsberichten over Minister Faber er weer
ruimte in normale media ontstaat voor het delen van nieuws
dat er wel degelijk toe doet. Voor plannen die wel realistisch
zijn en die de gewone Nederlander recht doen. Voor politieke
discussies die voor rede vatbaar zijn. 

We zijn zeer kritisch op de bewegingen van het huidige kabinet.
De VVD, BBB, NSC en PVV maken het mogelijk dat er een
kwetsbare groep migranten in onze samenleving de dupe wordt
van slecht onrealistisch beleid dat al jaren geleden is ingezet.
Met de belangrijke noot dat de echte problemen die de
Nederlander ervaart niet worden opgelost, ook al schreeuwt de
coalitie van wel. 
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Omstreden Marjolein Faber voerde jarenlang eenzame
strijd, maar wil nu naar het centrum van de macht

‘De Koran verbieden, de moskeeën dicht, weg met die islam.’
Marjolein Faber koos haar woorden altijd zonder nuance in
haar jaren als Statenlid in de provincie Gelderland. Nu is ze
door Geert Wilders gevraagd minister van Asiel te worden. Het
is een gewaagde keuze, Faber raakte al vaak in opspraak. Dat
lijkt haar overigens niet te deren. Het is goed als mensen je
haten, is haar overtuiging.

Bron: De Stentor, 14 juni 2024

Faber begrijpt commotie, maar blijft bij uitspraken over
omvolking en islam

Ze wordt minister, maar het ongemak rondom haar uitspraken
is niet bij iedereen weg. Beoogd migratieminister Marjolein
Faber van de PVV neemt haar eerdere uitspraken over
omvolking en de islam als verwerpelijke ideologie niet terug,
bleek dinsdagavond uit een verklaring voor haar gesprek bij
formateur en beoogd premier Schoof. Wel zegt ze zich te gaan
gedragen "zoals het een minister betaamt".

Bron: NOS, 18 juni 2024

https://www.ad.nl/politiek/yesilgoz-kritisch-over-pvv-kandidaat-faber-bezorgd-over-felle-houding-en-toon-van-pvv-politica~ab52c5d6/
https://nos.nl/collectie/13962/artikel/2524515-marjolein-faber-plotseling-de-beoogd-minister-van-asiel-en-migratie


Faber (PVV) neemt afstand van term 'omvolking', maar
ziet wel zorgelijke demografische ontwikkeling

Beoogd minister Marjolein Faber (PVV) neemt afstand van de
term "omvolking" die ze eerder heeft gebruikt. In een
hoorzitting in de Tweede Kamer zei ze dat ze de term beter niet
had kunnen gebruiken, en dat ze het ook niet meer zal doen.

Wel vindt ze nog steeds dat er "zorgelijke demografische
ontwikkelingen" zijn. Uit antwoorden die Faber op vragen
daarover gaf concludeerden Kamerleden van onder meer D66,
PvdD, GL-PvdA en Denk dat Faber wel afstand neemt van het
woord "omvolking", maar niet van haar ideeën erover.

Bron: NOS, 24 juni 2024
-----------------------------------

Asielminister Faber wacht niet op instroombeperking:
‘Spreidingswet gaat ingetrokken worden’

Minister Marjolein Faber van Asiel wacht niet tot de instroom
van asielzoekers naar beneden is gebracht voordat ze de
spreidingswet gaat intrekken. ,,Ik houd van parallelle
processen, dus ik doe het tegelijk”, zei de PVV-bewindsvrouw
na haar eerste bezoek aan Ter Apel.

Bron: AD, 10 juli 2024
--------------------------------

Overheden tegen minister Faber in Ter Apel: 'Laat die
spreidingswet met rust'

Tijdens het eerste bezoek van PVV-minister Marjolein Faber
(Asiel en Migratie) aan Ter Apel werd gehamerd op het belang
van de spreidingswet. Faber sprak met onder andere
burgemeester Jaap Velema en ondernemers in het dorp.

Bron: RTV Noord, 10 juli 2024
---------------------------------------------
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Weerbericht
De zon gaat weer schijnen in Nederland! 

Volgens sommigen zou er een gure wind waaien door Nederland,
maar dat vind ik niet. Ik vind de wind heerlijk warm en tropisch.
Afgelopen week voelde je het toch wel, ik kon gewoon zonder jas
op het dak van het Ministerie zitten. En dat gaat we doorzetten!

Marjolein Faber

Foto: Europese Unie

Crisisoverleg klaar: Marjolein Faber blijft kandidaat-
minister Asiel en Migratie namens de PVV

PVV-kandidaat Marjolein Faber kan nog steeds minister van
Asiel en Migratie worden. Na felle kritiek van andere
coalitiepartijen belooft ze dat ze zich houdt aan het
coalitieakkoord en de rechtsstaatdeal. Daarmee is de kous
voorlopig af, maar de vertrouwensbasis in het kabinet-Schoof is
wankel.

Bron: Parool, 14 juni 2024

https://nos.nl/artikel/2525166-faber-begrijpt-commotie-maar-blijft-bij-uitspraken-over-omvolking-en-islam
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Minister Faber wil meer toezicht bij de grens: 'Dan denk
ik waarom ben je niet eerder gestopt'

De minister van Asiel en Migratie, Marjolein Faber, wil meer
toezicht bij de grens. Volgens haar is dat nodig omdat
Nederland te aantrekkelijk is voor asielzoekers.
“Ik zag bij een bezoek in Ter Apel bussen binnenkomen en die
zijn echt niet via Schiphol gekomen. Die hebben al een hele reis
achter de rug en dan denk ik: waarom ben je niet eerder
gestopt”, aldus Faber. “Dan concludeer ik: we zijn te
aantrekkelijk.”

Bron: Omroep Gelderland, 7 augustus 2024
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Minister Faber geeft COA schuld van ‘haast bij plaatsen
extra asielzoekers’: ‘was op de hoogte’

De haast bij de extra plaatsing van asielzoekers uit Ter Apel in
opvangcentra is aan het Centraal Orgaan opvang asielzoekers te
wijten, vindt asielminister Marjolein Faber. „Het COA was op
de hoogte, heeft hier wekenlang de tijd voor gehad”, zei ze na
afloop van de ministerraad in reactie op de verbazing over de
noodgreep. „Toen is daar te weinig aan gewerkt in mijn ogen.”
Faber wijst ook naar gemeenten, die volgens haar wel degelijk
vrije plaatsen hebben, maar het overvolle Ter Apel in de kou
laten staan.

Bron: Metro Nieuws, 30 augustus 2024
-------------------------------------------------------
PVV-minister Faber dwingt gemeenten tot meer
asielopvang

Gemeenten die al asielzoekers opvangen, moeten nog een tandje
bijzetten. Minister van Asiel en Migratie Marjolein Faber heeft
dat verordonneerd.

Bron: Trouw, 30 augustus 2024

Kamervragen over mogelijke rol van minister Faber in
komst van asielzoekerscentrum naar Nijkerk

Bemoeit minister Faber (PVV, Asiel en Migratie) zich met de
komst van een asielzoekerscentrum in haar woongemeente
Nijkerk? Deze suggestie zorgt voor opschudding in Den Haag,
waar ChristenUnie-voorvrouw Mirjam Bikker Kamervragen
over de kwestie heeft gesteld. In Nijkerk wordt de ophef
afgedaan als ‘storm in een glas water’.

Bron: AD, 3 september 2024
------------------------------------
Wat de Achterhoek verlangt van asielminister Faber:
‘Rust, bestuurlijke reinheid en regelmaat’

 ‘Aalten, we have a problem’, schreef Anton Stapelkamp begin
juli aan de inwoners van zijn gemeente. De burgemeester wilde
hen ‘meenemen’ naar besluiten die zijn gemeentebestuur dit
najaar moet nemen over asielopvang. Inmiddels is er een
probleem bij gekomen: overleg met gemeenten en provincie
lijkt minister Faber niet nodig te vinden. Dat zorgt voor onrust
- ‘terwijl we bovenal rust nodig hebben, bestuurlijke reinheid,
en regelmaat.’

Bron: ND, 3 september 2024

ADVERTENTIE

SPOEDVACATURE

Tweedehands

Koelkasten
Zo goed als nieuw, en

eigenlijk nooit echt
gebruikt. Door groot

aanbod nu

KORTING

Schoof & co

De Partij voor de Vrijheid (PVV) zoekt echte
Nederlanders die komende verkiezingen op
onze lijst willen. Sta jij pal voor de
Nederlandse cultuur en ben je kritisch op de
EU? Dan ben jij misschien wel onze nieuwe
volksvertegenwoordiger!

Wij zoeken:
Mensen met hart voor Nederland
Affiniteit met vrijheid
Ervaring is niet vereist

ADVERTENTIE



4

FABERTJESKRANT 22 OKTOBER 2024

ADVERTENTIE

PIET’S PATATTEN
LEKKER!

GEWOON HIER OM DE HOEK

(BIJVOORBEELD MET MAYONAISE)



FABERTJESKRANT 22 OKTOBER 2024

5

Faber: 'Volgend jaar stopt subsidie voor bed-bad-
broodregeling'

Vanaf volgend jaar stopt de financiële bijdrage vanuit het Rijk
voor de zogenaamde bed-bad-broodregeling voor
uitgeprocedeerde asielzoekers. Dat maakte minister van Asiel
Marjolein Faber zojuist bekend. Die regeling wordt in
verschillende grote gemeentes nog aangeboden om te
voorkomen dat deze groep op straat gaat zwerven. De
Gemeente Amsterdam heeft laten weten dat zij in ieder geval
nog door zullen gaan met de bed-bad-brood-regeling.

Bron: RTL Nieuws, 4 september 2024
------------------------------------------------------
Gemeenten maken massaal werk van meer asielopvang,
ondanks intrekken spreidingswet

Gemeenten zetten zich op grote schaal in voor extra
asielopvang. Het aangekondigde einde van de spreidingswet
heeft hier nauwelijks invloed op.

Bron: Trouw, 10 september 2024
---------------------------------------------

Minister Faber gaat asielcrisis uitroepen zonder
goedkeuring van Kamer. ‘Het is allemaal legitiem’

Het kabinet wil op korte termijn een ‘juridische asielcrisis’
uitroepen, kondigde asielminister Marjolein Faber donderdag
aan. Door daarvoor het noodrecht te gebruiken, staat de
Tweede Kamer in eerste instantie buitenspel.

Bron: Trouw, 12 september 2024
----------------------------------------------
Minister Faber over noodrecht: ‘Ik ga u echt verrassen’

PVV-minister Marjolein Faber gaat alsnog ’op zeer korte
termijn’ de juridische asielcrisis uitroepen, zegt ze. Hoewel
sommige ambtenaren adviseren dat hier geen wettelijke
grondslag voor is, zegt Faber dat zij het traject gewoon doorzet.

Bron: Telegraaf, 20 september 2024
--------------------------------------------------
Greep naar noodrecht minister Faber zet kabinet-Schoof
onder hoogspanning

De inzet van het staatsnoodrecht om officieel een asielcrisis uit
te kunnen roepen, plaatst het piepjonge kabinet-Schoof onder
hoogspanning. Negatieve ambtelijke adviezen zetten NSC voor
het blok, terwijl de PVV van geen wijken wil weten.

Bron: ND, 20 september 2024

Foto: Martijn Beekman

Verbazing om plan ‘provinciale carrousel’ bij nieuwe piek
asielzoekers in Ter Apel

Asielminister Marjolein Faber (PVV) wil dat provincies per
toerbeurt extra bedden voor asielzoekers regelen als het
aanmeldcentrum in Ter Apel vol is. Een uitgewerkt plan
daarvoor heeft ze nog niet.

Bron: Parool, 26 september 2024



Intrekken spreidingswet duurt waarschijnlijk nog jaren,
erkent PVV-minister Faber

Het kabinet wil af van de spreidingswet voor asielzoekers. Maar
voordat die wet definitief van tafel is, zijn we waarschijnlijk jaren
verder, bevestigt minister Faber van Asiel en Migratie.

Bron: Trouw, 27 september 2024
----------------------------------------------
Crisispakket Faber heeft minimaal effect op komst
asielzoekers

De enige asielcrisismaatregel met direct effect, het schrappen van
nareis met volwassen kinderen, scheelt maximaal 0,3 procent
immigratie.

Bron: Trouw, 2 oktober 2024 
-----------------------------------------
Kamer fluit minister Faber terug: geen 'terugkeerborden'
bij azc's

Na afgelopen nacht een nieuwe tegenvaller voor minister Faber
van Asiel: de Tweede Kamer wil dat ze terugkomt van haar
voornemen om terugkeerborden te plaatsten bij
asielzoekerscentra. Een meerderheid van de Kamer, waaronder
NSC en JA21, stemde voor een voorstel van het CDA om Faber
terug te fluiten.

Bron: NOS, 9 oktober 2024
-----------------------------------------
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EU-asielministers: opt-out Nederland slecht plan, juist
samen optrekken

Binnen veel EU-landen neemt de vraag naar meer maatregelen
op het gebied van migratie toe. Vandaag kwamen de Europese
migratieministers samen in Luxemburg, onder wie de
Nederlandse minister Faber.

Haar wens om een uitzonderingspositie te krijgen op het
Europese migratiebeleid, kan in elk geval niet op steun rekenen
van andere EU-landen, zo werd duidelijk uit de reacties. "Het is
geen goed idee", zei de Duitse minister Faeser bijvoorbeeld.

Bron: NOS, 10 oktober 2024
------------------------------------
Chaos in Den Haag: minister Faber claimt eerst dat
asielwet af is, maar neemt dat even later weer terug

Minister Marjolein Faber (Asiel, PVV) zei dinsdag dat de wet
‘af is’, maar nam die woorden een uur later alweer terug. De
leiders van de coalitiepartijen lopen verbaasd rond. ‘U moet het
de minister maar vragen.’

Bron: Parool, 15 oktober 2024
-------------------------------------------
Na wéér een uitglijder krijgt ‘enthousiaste’ Faber premier
Schoof aan de telefoon

Alwéér moest asielminister Faber woorden kort na uitspreken
inslikken. Dit keer zelfs binnen een uur. Zelf wijt ze haar
uitglijder aan ‘enthousiasme’, maar er lijkt eerder sprake van
een patroon. Premier Schoof moest opnieuw het brandje
blussen.

Bron: De Gelderlander, 15 oktober 2024

PVV-minister Faber verkoopt nu vooral luchtkastelen:
PVV en NSC opnieuw om tafel over asielwetgeving

Vooralsnog lijkt ‘het strengste asielbeleid ooit’ te bestaan uit
luchtkastelen, zegt politiek commentator van De Telegraaf
Wouter de Winther. 

Bron: Goedemorgen Nederland 18 oktober

Faber na EU-overleg over opt-out: heb steen in vijver
gegooid

Voor het verzoek om een opt-out van Nederland op
migratiebeleid "is niet al te veel enthousiasme", zei asielminister
Marjolein Faber na overleg met haar EU-collega's. "Ik heb
natuurlijk een steen in de vijver gegooid. In ieder geval is de
boodschap overgekomen dat Nederland een strikter beleid wil
hebben op het gebied van migratie." Ze houdt vol dat het
verzoek tot opt-out geen symbolische daad is.

Bron: ZeelandNet, 10 oktober 2024

ADVERTENTIE

Gaat de zon iets te
hard schijnen?

Vergeet u zich dan niet
in te smeren!

Nederlands instituut van gezond verstand

https://nos.nl/artikel/2540158-faber-neemt-oproep-eerste-kamer-over-noodrecht-mee-maar-blijft-op-koers
https://nos.nl/artikel/2537599-nederland-informeert-eu-over-opt-out-plannen-iets-van-de-lange-adem
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Kruiswoord

Horizontaal
4 In Nederland hebben we het strengste ... ooit.
6 Tweede achternaam van Marjolein Faber.

Verticaal
1 Hoe wil Faber asielinstroom gaan beperken
2 Land waarnaar asielzoekers moeten worden uitgezet.
3 Faber is 12 jaar actief geweest in de provincie ...
5 Hier wordt gewerkt aan uw ...
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Al is de leugen
nog zo snel...

De waarheid
achterhaalt

hem wel.

Al is de leugen
nog zo snel...

De waarheid
achterhaalt

hem wel.


